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DATUM  : 07.09.2024 
ADRESÁT : Kluby ČKS 
ODESÍLÁ : Tomáš Voda, zapisovatel 
VĚC  : Zápis z Valné hromady ČKS 
   
 

Z Á P I S 
z Valné hromady Českého korfbalového svazu, která se uskutečnila 

v sobotu dne 07.09.2024 v 16:00 hod. 
ve sportovní Borky, Brankovická 1621, 280 02 Kolín 2 

 
Návrh programu: 

1. Zahájení, schválení programu jednání 
2. Schválení Jednacího řádu 
3. Volba pracovního předsednictva a pracovních komisí 
4. Zpráva mandátové komise 
5. Zpráva o stavu svazu a činnosti VV ČKS od poslední valné hromady 
6. Zpráva o hospodaření ČKS za rok 2023 
7. Zpráva Revizní komise ČKS 
8. Rozpočet ČKS pro rok 2024 
9. Členský příspěvek na rok 2025 
10. Různé 
11. Síň slávy ČKS 
12. Závěr 

 
Ad 1. Zahájení, Schválení programu jednání 

Valnou hromadu letošního roku zahájil Daniel Valeš v 16:23 uvítáním účastníků a rekapitulací důvodů pro svolání. Dále 
uvedl, že podněty pro bod 10. Různé, zaslal Milan Schwarz. Týkají se prioritizace sportu a spoluúčasti reprezentačních 
družstev. 
 
Program jednání byl schválen počtem hlasů 14 = 100 % zúčastněných. 
 
Ad 2. Schválení Jednacího řádu 

Daniel Valeš představil jednací a volební řád. Navrhl také změnu jednacího řádu, která spočívá v tom, že hlasování bude 
probíhat zvednutím ruky namísto zvednutím mandátu. 
 
Jednací řád s výše uvedenou změnou byl schválen počtem hlasů 14 = 100 % zúčastněných. 
 
Ad 3. Volba pracovního předsednictva a pracovních komisí 

Návrhy na pracovní předsednictvo a mandátovou komisi byly představeny Danielem Valešem v následujícím složení: 
 

• Pracovní předsednictvo: Daniel Valeš, Lukáš Filip, Tomáš Buriánek 
• Mandátová komise: Milan Schwarz, Ivan Bořuta 
• Zapisovatel: Tomáš Voda 
• Ověřovatel zápisu: Jakub Máša 
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Pracovní předsednictvo bylo schváleno počtem hlasů 13 = 92,9 % zúčastněných, 1 = 7,1 % zúčastněných se zdrželo. 
Mandátová komise byla schválena počtem hlasů 12 = 85,7,4 % zúčastněných, 2 = 14,3 % zúčastněných se zdrželo. 
Zapisovatel a ověřovatel zápisu byli schváleni počtem hlasů 12 = 85,7,4 % zúčastněných, 2 = 14,3 % zúčastněných se 
zdrželo. 
 
Ad 4. Zpráva mandátové komise  

Zprávu, která je přílohou zápisu, přednesl Milan Schwarz. Ze zvaných 19 delegátů s rozhodujícím hlasem je přítomno 14 
delegátů (73,7 %). Nadpoloviční kvórum činí 8 hlasů, dvoutřetinové kvórum 9 hlasů. 
  
Ad 5. Zpráva o stavu svazu a činnosti VV ČKS od poslední valné hromady 

Zprávu, která byla součástí pozvánky, přednesl předseda svazu Daniel Valeš. Ve své řeči připomněl aktuální složení 
Výkonného výboru (VV) a odkázal na zprávy z jednání, které jsou k dispozici na webových stránkách korfbal.cz. Dále 
informoval o aktuální výši členské základny. 
 
Valeš také uvedl, že zástupci Českého korfbalového svazu (ČKS) působili v různých sportovních organizacích v rámci 
České republiky: Daniel Valeš a Tomáš Voda v rámci ČUS (Česká unie sportu) a ČUKIS (Česká unie kolektivních sportů) a 
Milan Schwarz v rámci Českého olympijského výboru (ČOV). V roce 2023 se uskutečnily kongresy a valné hromady 
Mezinárodní korfbalové federace (IKF), kde ČKS zastupovali Lukáš Filip a Tomáš Voda. Novým předsedou IKF se stal Gabi 
Kool, který klad důraz rostoucí význam beach korfbalu (TWG) a předpoklad rozvoje městského Urban korfbalu. Milan 
Schwarz informoval o jednání mezi předsedou ČOV Jiřím Kejvalem a novým prezidentem IKF Gabi Koolem. V 
mezinárodním prostředí dále působí pět českých rozhodčích, a Lukáš Filip, který se stal koordinátorem při organizaci 
turnaje MS U19 v Gentu. 
 
Daniel Valeš také zmínil hladký průběh domácích soutěží, jejichž organizace probíhala po dohodě s kluby ve formátu 
Google Meet. 
 
Pokud jde o reprezentaci a talentovanou mládež, Valeš vyzdvihl úspěchy seniorské reprezentace, která obsadila 4. místo 
na Mistrovství světa, a úspěchy kategorie U17, která porazila Belgii a obsadila 3.místo, stejně jako úspěchy dalších 
věkových kategorií – 3.místi ME U21. 
 
Dále se věnoval projektu Korfbalové akademie v Čekyni u Přerova která opět probhla o prázdninách. 
 
V souvislosti s Korfbal Champions League, nástupcem Europa Cupu a Europa Shieldu, vyjádřil Valeš svůj pohled na 
organizaci soutěže, kterou považuje za nešťastně zvolenou, dale popsal účinkování českých týmů. 
 
V oblasti metodiky informoval o obnovení licence u Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy (MŠMT) ve spolupráci 
s Vyšší odbornou školou ČUS (VOŠ ČUS), která umožňuje další vzdělávání trenérů korfbalu II. třídy. Zmínil také pořádání 
školení pro trenéry a rozhodčí v průběhu celého roku. 
 
Co se týče medializace, Valeš zdůraznil pokrytí Mistrovství světa Českou televizí prostřednictvím HbbTV včetně 
zpravodajství v BBV ČT.  
 
V oblasti školního korfbalu zmínil vzestup v regionu jižních Čech, zejména u Lišově, Třeboni a také další aktivity v 
Loučovicích, Srubci apod. 
 
Zpráva o stavu svazu a činnosti VV ČKS byla schválena počtem hlasů 14 = 100 % zúčastněných. 
 
Ad 6. Zpráva o hospodaření ČKS za rok 2023 

Zprávu o hospodaření za rok 2023, která byla součástí pozvánky, přednesl Daniel Valeš. Na úvod zmínil, že hospodaření 
skončilo se ziskem. Valeš vyzdvihl sponzorskou činnost, kterou zajišťuje Tomáš Buriánek.  
 
Dále informoval o participaci svazu na několika programech Národní sportovní agentury (NSA) a o podpoře Mistrovství 
Evropy U21, kterou poskytl Středočeský kraj a Město Kolín. 
 
Diskuze: 

 
Schwarz: Vznesl dotaz na spoluúčast u jednotlivých reprezentačních celků a konkrétní výši této spoluúčasti. 
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Valeš (odpověď): Vysvětlil vznik spoluúčastí a zdůraznil, že byly zavedeny na základě usnesení VV. Podrobně popsal 
strukturu nákladů spojených s účastí na soustředěních a turnajích. Konkrétní příklad uvedl na spoluúčasti při zahraničním 
výjezdu U17 do Eindhovenu v Nizozemsku. 

 
Bořuta: Navrhl možnost, aby byla uhrazená spoluúčast při nemoci účastníka převedena na následující akci. 
 
Valeš (odpověď): Vysvětlil, že z důvodu podvojného účetnictví a organizačních záležitostí je vhodnější finanční 
prostředky v takových případech vrátit. 

 
Novotný: Požádal o zaslání složení a kompetencí jednotlivých komisí. 
 
Valeš (odpověď): Uvedl, že tyto informace byly součástí zápisu z předchozího jednání VV jako příloha. 
 
Zpráva o hospodaření ČKS za rok 2023 byla schválena počtem hlasů 14 = 100 % zúčastněných. 
Převedení zůstatku z účtu Výsledek hospodaření na účet „Vlastní jmění“ schváleno počtem hlasů 13 = 92,9 % 
zúčastněných, 1 = 7,1 % zúčastněných se zdrželo. 
 
Ad 7. Zpráva revizní komise 

Zprávu revizní komise zpracovanou Tomášem Zieglerem přednesl Daniel Valeš. 
  
Revizní zpráva byla schválena počtem halasů 14 = 100  % zúčastněných. 
 
Ad 8. Rozpočet ČKS pro rok 2024 

Rozpočet pro rok 2024 představil Daniel Valeš. Během prezentace vysvětlil jednotlivé položky rozpočtu a jejich účel, aby 
bylo jasné, jak jsou prostředky využívány. Valeš dále uvedl, že ČKS počítá pro rok 2024 se ziskem. Hlavním cílem je 
budování finanční rezervy pro budoucí roky. Zároveň upozornil, že první polovina roku bývá hrazena z vlastních zdrojů, 
jelikož hlavní příjmy od NSA přicházejí cca v polovině roku. 
 
Diskuze: 
 
Schwarz: Vznesl dotaz ohledně podpory klubů. 
 
Valeš (odpověď): Vysvětlil způsob financování a přerozdělování finančních příspěvků mezi kluby, soutěže a další aktivity. 
Zdůraznil, jakým způsobem jsou prostředky rozdělovány. 
 
Rozpočet ČKS pro rok 2024 byl schválen počtem hlasů 13 = 92,9 % hlasů. 
 
Ad 9. Členský příspěvek na rok 2025 

Daniel Valeš informoval, že Rada Národní sportovní agentury schválila výši členských příspěvků 200 Kč. Na základě toho 
navrhuje ponechat výši členského příspěvku člena ČKS pro rok 2025 na 200 Kč. 
 
V rámci diskuze o termínu úhrady členských příspěvků byl nakonec navržen následující harmonogram: členské příspěvky 
budou uhrazeny do 30.6.2025. za nové členy jejichž členství vzniklo po 30.6.2025 je splatnost členského příspěvku 
30.11.2025. Za členství které vzniklo po 30.11.2025 je splatnost členského příspěvku do 3 dnů od vzniku členství. 
 
Členské příspěvky byly schváleny počtem hlasů 13 = 92,9 % zúčastněných, 1 = 7,1 % zúčastněných se zdrželo. 
 
Ad 10. Různé  

Schwarz: Okomentoval dříve zaslané podklady VV s hlubší analýzou z pozice ČKS v celkovém hodnocení, tj. třetí koš 
v rámci prioritizace a celkové pořadí korfblu na pozici 51–70. 
 
Valeš (odpověď): Prioritizace je částečně veřejná (veřejné jen pořadí jednotlivých sportů). Způsob výpočtu v současnosti 
není veřejně přístupný. Prioritizace sportů zahrnuje několik pilířů (úspěšnost sportu, velikost, popularitu, společenskou 
odpovědnost), které obsahují jednotlivá kritéria hodnocená bodově. Na základě výsledků prioritizace a analýzy ČKS ve 
spolupráci s Milanem Schwarzem připraveny dotazy na NSA. Společná schůzka se zástupci NSA (Mgr. František Horák – 
člen rady, Ing. Milan Labašta – ředitel odboru odboru podpory sportu) které se za ČKS zúčastnil Daniel Valeš. Po schůzce 
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možnost nahlédnout do spisu. Zjištěno, že nebyl započítán úspěch na Světových hrách, kde bylo nutné umístit se v první 
polovině výsledkové listiny. Po OH v Paříži bude provedena aktualizace prioritizace. V rámci aktualizace bude upraveno 
bodové hodnocení za úspěchy na Olympijksých hrách, Světových hrách atd. - bude upraveno a dojde k odstranění 
podmínky umístění v první polovině startovního pole. 
 
Novotný: Výherci regionálních skupin by měli být co možná nejspravedlivěji. Doporučil STK zvážit možnost nasazení do 
výkonnostních košů nebo jiný způsob losování (např. průměrný počet bodů získaných v sezóně apod.). 
 
Filip (odpověd): Komentoval nastavení losování skupin u žákovských finálových turnajů. STK zváží možnost jiného 
způsobu losování. 
 
Ad 11. Síň slávy ČKS 

Daniel Valeš uvedl dnešním dnem do Korfbalové síně slávy Jana a Karla Königsmarkovi. Tento významný krok byl 
uznáním jejich výjimečných přínosů a dlouholeté oddanosti korfbalu. Oba se svou prací a nasazením významně podíleli 
na rozvoji a popularizaci korfbalu. 
 
Ad 12. Závěr 

Daniel Valeš ukončil Valnou hromadu v 19:15 hodin poděkováním všem zúčastněným a přáním mnoha úspěchů v další 
činnosti. 
 
Usnesení Valné hromady Českého korfbalového svazu 2024: 
 
Usnesení č.1 ke Zprávě o činnosti svazu a Výkonného výboru ČKS za rok 2023:  
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. schvaluje Zprávu o stavu svazu a činnosti VV ČKS za rok 2023.  
 
Usnesení č.2 ke Zprávě o hospodaření ČKS za rok 2023  
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. schvaluje výsledky hospodaření ČKS v roce 2023.  
 
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. schvaluje přeúčtování hospodářského výsledku za rok 2021 v celkové 
sumě 292 911 Kč z účtu – Výsledek hospodaření ve prospěch účtu – Vlastní jmění.  
 
Usnesení č.3 ke Zprávě Revizní komise ČKS za rok 2023  
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. schvaluje Zprávu revizní komise ČKS za rok 2023.  
 
Usnesení č.4 k Rozpočtu ČKS na rok 2024  
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. schvaluje rozpočet ČKS na rok 2024 v předloženém znění.  
 
Usnesení č.5 ke stanovení výše členských příspěvků  
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. stanovuje poplatek za členství fyzické osoby v Českém korfbalovém 
svazu z.s. ve výši 200,- Kč se splatností ke dni 30.06.2025, za nové členy jejichž členství vzniklo po 30.6.2025 je splatnost 
členského příspěvku 30.11.2025. Za členství které vzniklo po 30.11.2025 je splatnost členského příspěvku do 3 dnů od 
vzniku členství. 
 
 
 
Zapsal: Tomáš Voda 
 
 
 
 
 
 
Ověřil: Jakub Máša 

  


